
Saken om selskapsavtalen for Haugaland Brann og Redning IKS har vært oppe de 2 siste 

kommunestyremøtene i 2022. Behandlingen av saken ble utsatt på bakgrunn av manglende 

dokumentasjon. Vi er nå i februar 2023, og dokumentasjonen som ble etterspurt har 

fremdeles ikke kommet frem. FrP har tatt seg t id ti l og se igjennom dokumentasjon som er 

fremlagt, samt tilgjengelig på HBR IKS sine nettsider. På bakgrunn av dette så har man fått et 

dårlig bilde av tilstanden rundt HBR IKS. Sentrale punkter rundt dette er: 

HBR IKS driver og øker gjelden som er langt utover hva som er tillatt i gjeldene 

selskapsavtale, og skjuler deltagerne sine egentlige kostnader med HBR IKS. 

Regnskapet er ikke ført i henhold til selskapsavtale. 

Pensjons avtalene ble ikke tatt med inn i HBR IKS fra den enkelte kommune, men 

startet på nytt. Vi kan ikke se at den ble konkurranse utsatt. 

Den økonomiske siden rundt deltagere som har forlatt selskapet er ikke i henhold t i l  

IKS loven. Deltager som har forlatt selskapet har fått beregnet uttreden etter sine 

innskudd og ikke etter nettoverdi. Følgelig så sitter gjenværende deltager igjen med 

gjelden. Karmøy Kommune har over halvparten av dette. 

Brannstasjon på Raglamyr som er planlagt bygd er lovet leid bort t i l  HBR IKS for en 

subsidiert pris. Derved har Karmøy kommune skjult utgift t i l  brann på 6-10 millioner 

ekstra som ikke kommer frem som kostnad. Eller om man vil, subsidierer andre 

deltagere. 

Daglig leder og styret foretar disposisjoner som ikke er hjemlet i selskapsavtale, og 

representantskapet godtar og ber kommunestyret om endringer ettersom hva HBR 

IKS har funnet på. Dette er ikke demokratisk eller riktig i henhold t i l  IKS loven. 

HBR IKS kjøper aksjer og planlegger for leie inntekter rundt feiing og salg av tjenester 

som skal gå i eget regnskap. 

Med blant annet disse punktene som nevnes, så ber man om følgende vedtak i 

i u n e s t y r e t :  

Kommunedirektøren forbereder sak til neste kommunestyret med revisjons forslag på HBR 

/KS. 

Det skal legges vekt på oppfølging og lovlighets kontroll av selskaps avtalen, samt 

·økonomisktap/gevinst for  deltagere. 

Styret sin oppfølging av selskaps avtalen og representantskapet sin rolle. 

Investering på Raglamyr legges i bero til revisjon er ferdig og det legges frem 

markedsriktig leieavtale, samt godkjent selskaps avtale for  flytting. 

Belyse reelle kostnader for Karmøy kommune og innbyggere 



/ 

Følgende representanter i kommunestyret finner situasjonen rundt Haugaland Brann og 

Redning IKS, og selskapsavtalen knyttet til dette, urovekkende. Det er mange spørsmål som 

står ubesvart og en ser behov for at det blir foretatt en revisjon av HBR IKS. 

Derfor kreves det en sak t i l  behandling i kommunestyremøtet som er planlagt mandag 20 
mars 20.03.2023. Saken skal være i henhold t i l  punktene beskrevet på forrige side. 
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